

卫理公会以萨迦守望者 4-10/07/2024

七月第一个星期的祷告事项

1.世界

【a】 英国大选将在 7 月 4 日举行，然而不少民众对这次大选乃至英国政治正逐渐失去信心。求主掌权，兴起合神心意的领袖，与英国百姓一同面对各种挑战。

http://www.news.cn/mrdx/2024-07/03/c_1310780415.htm

【b】 缅甸北部的洪水已将数千人困家中，并导致断电话线和断电，气象局则警告将会有更多暴雨。求主顾念当地居民，拯救他们脱离苦难。

<https://www.sinchew.com.my/news/20240702/international/5731053>

2.国家

【a】 沙巴洪水已造成一人死亡，对基础设施、建筑物和车辆造成严重破坏。灾民人数将近 400 人。求神怜悯，平息风暴，亲自安慰家属，并使受灾地区早日恢复正常生活。

<https://www.8tvnews.my/localnews/shababaoyuchengzaizhi1si-zaiminbiaopo400ren/>

【b】 砂拉越共有 555 所学校破旧，其中 194 所学校破旧程度达到 7 级。求主赐智慧和执行力于有关当局，妥善应用资源来帮助提升教育。

<https://www.sinchew.com.my/news/20240703/nation/5732552>

3.教会

【a】 求主赐给信徒禁食祷告的感动和看见。利用进食的时间来祷告交托，也利用省下来的钱帮助有需要的人。

【b】 祷告教会领袖彼此相爱、合一和谦卑地工作，愿意谦卑悔改和回归起初的爱

4.家庭

【a】 祷告信徒被上帝使用，爱读圣经、常常祷告，对圣洁生活和失丧的人心存激情；谦卑，不贪恋钱财；只渴慕天上的能力。

【b】 祷告上帝的大能保护孩子们，使他们在信心和智慧上都能茁壮成长，出入都有神的保守。

The Methodist Issachar Watcher 4-10/07/2024

Prayer items 1st week of July

1. World

- [a]** The UK general election will be held on July 4th. However, many people are gradually losing faith in this election and in British politics. Pray for the Lord to reign and to raise up leaders who are after God's own heart, to face various challenges together with the people of the United Kingdom.
https://www.thetimes.com/uk/general-election?gad_source=1&gclid=Cj0KQCQjw7ZO0BhDYARIsAFttkCgtAwTCl6zBJh4dO9L6Nbb3Hc4jN3kfFyEwffOep4JB1sBVyovrJsaAvASEALw_wcB
- [b]** Floods in northern Myanmar have trapped thousands of people in their homes, causing phone and power outages. The meteorological department has warned of more heavy rain. Pray for the Lord to look after the local residents and save them from their suffering.

2. Country

- [a]** The floods in Sabah have caused one death and have severely damaged infrastructure, buildings, and vehicles. The number of displaced people is nearly 400. Pray for God's mercy to calm the storm, comfort the families personally, and restore the affected areas to normal life soon.
- [b]** In Sarawak, a total of 555 schools are in a dilapidated condition, with 194 schools reaching a level 7 severity. Pray for the Lord to grant wisdom and execution ability to the relevant authorities, so they may properly utilize resources to improve education.

3. Church

- [a]** Pray for believers to be moved to fast and pray, using meal times for prayer, and using saved money to help those in need.
- [b]** Pray for church leaders to love one another, work in unity and humility, willing to repent humbly and return to their first love.

4. Family

- [a]** Pray for believers to be used by God, love reading the Bible, pray regularly, have a passion for holy living and reaching the lost; be humble, not greedy for money, but desire only heavenly power.
- [b]** Pray for God's mighty protection over children, that they may grow strong in faith and wisdom, and be under God's care wherever they go.

Pengawal Isakhar Methodist 4-10/07/2024

Doa minggu pertama Julai

1. Dunia

- [a]** Pilihan raya umum UK akan diadakan pada 4 Julai. Namun, ramai orang semakin hilang kepercayaan terhadap pilihan raya ini dan politik British. Berdoa agar Tuhan memerintah dan membangkitkan pemimpin yang berkenan di hati-Nya, untuk menghadapi pelbagai cabaran bersama rakyat United Kingdom.
- [b]** Banjir di utara Myanmar telah menyebabkan ribuan orang terperangkap di rumah mereka, memutuskan talian telefon dan bekalan elektrik. Jabatan meteorologi telah memberi amaran tentang lebih banyak hujan lebat. Berdoa agar Tuhan memelihara penduduk tempatan dan menyelamatkan mereka dari penderitaan ini.

2. Negara

- [a]** Banjir di Sabah telah menyebabkan satu kematian dan kerosakan teruk pada infrastruktur, bangunan, dan kenderaan. Jumlah mangsa banjir hampir mencapai 400 orang. Berdoa agar Tuhan memberi rahmat, menenangkan ribut, menghibur keluarga yang terlibat, dan memulihkan kawasan yang terjejas supaya kembali normal secepat mungkin.
- [b]** Di Sarawak, sebanyak 555 buah sekolah berada dalam keadaan usang, dengan 194 sekolah mencapai tahap keusangan 7. Berdoa agar Tuhan mengurniakan kebijaksanaan dan keupayaan pelaksanaan kepada pihak berkuasa yang berkaitan, supaya mereka dapat menggunakan sumber dengan baik untuk meningkatkan pendidikan.

3. Gereja

- [a]** Berdoalah agar tergerak untuk berpuasa dan berdoa, menggunakan waktu makan untuk berdoa, serta menggunakan wang yang disimpan untuk membantu orang yang memerlukan.
- [b]** Berdoalah agar pemimpin gereja saling mengasihi, bekerja dalam kesatuan dan kerendahan hati, bersedia tunduk dan kembali dalam kasih.

4. Keluarga

- [a]** Berdoalah agar dipakai oleh Allah, mencintai membaca Alkitab, berdoa secara berkala, memiliki semangat untuk hidup kudus dan memenangkan yang hilang; rendah hati, tidak serakah akan wang, tetapi hanya menginginkan kekuatan surgawi.
- [b]** Berdoalah agar perlindungan Allah atas anak-anak, agar mereka tumbuh kuat dalam iman dan hikmat, serta berada di bawah perlindungan Allah di mana pun mereka berada.